



طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة الماجدية

Application for Nomination to the Board of Directors of Almajdiah Company

To: The Nomination and Remuneration Committee

السادة/ لجنة الترشيحات والمكافآت

Almajdiah Company

شركة الماجدية

Dear Sirs,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

With reference to Almajdiah Company's announcement regarding the opening of nominations for membership of the Board of Directors for the upcoming term, which shall commence on 13 April 2026 and end on 12 April 2030, I hereby express my desire to nominate myself and submit my application for membership of the Company's Board of Directors for the aforementioned term.

إشارةً إلى إعلان شركة الماجدية عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة، والتي تبدأ اعتباراً من تاريخ 13/04/2026م وتنتهي في 12/04/2030م، أفيدكم برغبتي في الترشيح وتقديم طلب ترشحي لعضوية مجلس إدارة الشركة للدورة المشار إليها أعلاه.

I am pleased to attach herewith my nomination application, including all required forms, documents, and information, in accordance with the Company's announcement published on the Saudi Exchange (Tadawul) website, and in compliance with all applicable laws, regulations, and instructions.

وأرفق لسيادتكم طلب الترشيح متضمناً كافة النماذج والمستندات والبيانات المطلوبة، وذلك وفقاً لما ورد في إعلان الشركة المنشور على موقع السوق المالية السعودية (تداول)، وطبقاً للأنظمة واللوائح والتعليمات ذات العلاقة.

I hereby declare and undertake the following:

كما أقر وأتعهد بما يلي:

1. That I fully meet all the conditions and criteria for nomination to the Board of Directors as stipulated in:

1. أنني مستوفٍ لكافة شروط ومعايير الترشيح لعضوية مجلس الإدارة الواردة في:

- The Companies Law issued by the Ministry of Commerce.
- The rules and instructions of the Capital Market Authority.
- The Corporate Governance Regulations.
- The Articles of Association of Almajdiah Company; and
- The Board membership policies and criteria approved by the Company.

- نظام الشركات الصادر من وزارة التجارة.
- لوائح وتعليمات هيئة السوق المالية.
- لائحة حوكمة الشركات.
- النظام الأساس لشركة الماجدية.
- سياسات ومعايير عضوية مجلس الإدارة المعتمدة لدى الشركة.

1. That I have full knowledge of the duties, responsibilities, and obligations of a Board member, and I am fully prepared to devote the necessary time and effort to perform my duties with due care, competence, and independence, in a manner that serves the best interests of the Company and its shareholders.

1. أنني على دراية تامة بمهام ومسؤوليات وواجبات عضو مجلس الإدارة، وعلى استعداد تام لتكريس الوقت والجهد اللازمين لأداء مهامي بكفاءة واستقلالية وبالاعتناء الواجبة، وبما يحقق مصلحة الشركة ومساهمتها.

2. That all information and data provided in this nomination application and the attached documents are true, accurate, and complete, and I hereby consent to their review, verification, and audit by the Company, the competent authorities, or any relevant third party.

2. أن جميع المعلومات والبيانات الواردة في طلب الترشيح والمستندات المرفقة صحيحة ودقيقة وكاملة، وأوافق على إخضاعها للمراجعة والتدقيق والتحقق من قبل الشركة أو الجهات المختصة أو أي طرف ذي علاقة.

3. That I have not been convicted of any offense involving dishonesty or breach of trust, whether within the Kingdom of Saudi Arabia or elsewhere. In the event that any such information is proven otherwise, the Company shall have the right to disqualify my nomination or terminate my Board membership and take any action deemed appropriate in accordance with applicable laws and regulations.

3. أنني لم يسبق إدانتني بأي حكم أو قرار في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة داخل المملكة العربية السعودية أو خارجها، وفي حال ثبوت خلاف ذلك، يحق للشركة إسقاط ترشحي أو عضويتي واتخاذ ما تراه مناسباً وفق الأنظمة واللوائح المعمول بها.

4. That I acknowledge and understand that submitting any incorrect, misleading, or non-compliant information shall result in the forfeiture of my right to nomination or Board membership, without any liability on the part of the Company.

4. أقر بعلمي بأن تقديم أي معلومات غير صحيحة أو مضللة أو مخالفة للأنظمة واللوائح المعمول بها يترتب عليه إسقاط حقي في الترشيح أو العضوية دون أدنى مسؤولية على الشركة.

Accordingly, I kindly request that my nomination application be considered and that the necessary statutory procedures be completed.

وبناءً عليه، أرجو من سعادتكم التكرم بدراسة طلب ترشحي، واستكمال الإجراءات النظامية اللازمة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Full Name:

الاسم الرباعي:

Signature:

التوقيع:

Date:

التاريخ: